
PROTOKOL Nr XIX/2012

z obrad XIX SESJI RADY GNflNY KOLBIEL

zdnia 161istopada2012r.

Otwarcia obrad XIX Sesji Rady Gminy Kolbiel dokonal o godzinie 16^ Przewodniczacy
Rady Pan Waldemar Kloch. Stwierdzil na podstawie listy obecnosci, ze w sesji uczestniczy
11 Radnych na stan og6tem 15-tu, stanowi to kworum przy kt6rym Rada moze obradowac
i podejmowac prawomocne uchwaly.

W Sesji uczestniczyli ponadto:

- W6jt Gminy - Pan Adam Budyta,
- Zastepca W6jta Gminy - Pani Ewa Mazek,
- Skarbnik Gminy - Pani Hanna Michalska,
- Radca Prawny - Pan Adam Dujczynski,
- Kierownik Gospodarki Komunalnej

w KoJbieli - Pan Zbigniew Parol,
- Dyrektor Gminnego Zespotu

Ekonomiczno-Administracyjnego Szk61 - Pani Bozena Wilczek,
- Dyrektor Szkoly Podstawowej

w Kotbieli - Pani Agata Michalczyk,
- Dyrektor Szkoly Podstawowej

w Cztek6wce - Pani Malgorzata Szostak,
- Radny Powiatu Otwockiego - Pan Grzegorz Michalczyk,
- Komendant Komisariatu Policji

w Karczewie - Pan Janusz Chodkiewicz,
- Kierownik Posterunku Policji w Kolbieli - Pan Mariusz Kilim,
- funkcjonariusz Policji, Dzielnicowy dla

Gminy Kolbiel - Pan Mariusz Lewandowski,
- Przewodniczacy Gminnej Komisji
Rozwiazywania Problem6w Alkoholowych - Pan Mieczyslaw Nowak,

- soltysi wedlug zala^czonej listy oraz mieszkancy.

Przewodniczacy powital przybylych i przedstawit proponowany porzadek obrad.

Frononowany porzadek obrad

1. Otwarcie obrad.
2. Przyjecie proponowanego porzadku obrad.
3. Przyjecie protokotu z obrad XVIII Sesji Rady Gminy Kotbiel.
4. Informacja W6jta Gminy o stanie realizacji zadari oswiatowych Gminy Kolbiel w roku

szkolnym2011/2012.
5. Przedstawienie protokolu z kontroli kompleksowej Urz$du Gminy przeprowadzonej

przez Regionaln^ Izb? Obrachunkow^ w Warszawie.
6. Informacja Wojewody Mazowieckiego, W6jta Gminy i Przewodniczacego Rady

Gminy o zlozonych oswiadczeniach majatkowych.
7. Sprawozdanie W6jta z dzialalnosci miedzysesyjnej.
8. Podjecie uchwal w sprawie :

- zmian w budzecie Gminy na rok 2012;
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- zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Kolbiel na lata 2012-2017;
- okreslenia stawek podatku od srodk6w transportowych na rok 2012;
- ustalenia stawek podatku od nieruchomosci oraz zwolnieri w podatku
od nieruchomosci na 2012 rok;

- obnizenia ceny skupu zyta przyjmowanego, jako podstawa obliczenia
podatku rolnego na terenie Gminy Kolbiel.

9. Sprostowanie informacji o wysokosci zarobk6w piel$gniarek i poloznej,
przedstawionych w pismie Kierownika SPZOZ w Kolbieli na XV Sesji Rady Gminy
KolbieL

10. Zapytania, interpelacje, wolne wnioski.
11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
12. Zamkniecie obrad.

Przewodniczacy zaproponowal dodanie do porz^dku obrad pkt 4a Informacja o zamierzeniach
Komendanta Powiatowego Policji w Otwocku odnosnie funkcjonowania Posterunku Policji
w Kolbieli.

Przewodniczacy poddal pod glosowanie dodanie do porz^dku obrad pkt 4a Informacja
o zamierzeniach Komendanta Powiatowego Policji w Otwocku odnosnie funkcjonowania
Posterunku Policji w Kolbieli.
Za glosowalo 11 radnych, glos6w przeciw nie bylo, wstrzymujacych sie nie bylo.
Zmiana w porz^dku obrad - dodanie pkt 4a Informacja o zamierzeniach Komendanta
Powiatowego Policji w Otwocku odnosnie funkcjonowania Posterunku Policji w Kolbieli
zostaIa przyjeta przy 11 glosach za.
Przewodniczacy zaproponowa! zmiane brzmienia pkt 10 porz^dku obrad na ,,Informacje
Przewodniczacego Rady Gminy Kolbiel o zarobkach pielegniarek i polozonej SPZOZ
w Kolbieli."
Przewodniczacy poddal pod glosowanie zmian^ brzmienia pkt 10 porz^dku obrad na
,,InformacJ9 Przewodniczacego Rady Gminy Kolbiel o zarobkach pielegniarek i potozonej
SPZOZwKoIbieli."
Za gIosowalo 11 radnych, glos6w przeciw nie bylo, wstrzymujacych sie nie byIo.
Zmiana w porzadku obrad - zmiane brzrnienia pkt 10 na ,,Informacje Przewodniczacego Rady
Gminy Kolbiel o zarobkach pielegniarek i polozonej SPZOZ w Kolbieli" zostala przyjeta
przy 11 glosach za.

Przewodniczacy poddal pod glosowanie zmieniony porz^dek obrad.
Za glosowalo 11 radnych, glos6w przeciw nie bylo, wstrzymujacych sie nie bylo.
Zmieniony porz^dek obrad zostai przyj$ty przy 11 glosach za.

Realizuj^c pkt 3 por/a<lkn obrad Przewodniczqcy poddal pod glosowanie przyj^cie
protokolu z obrad XVIII Sesji.

Poinformowal, ze protok61 byt wylozony w biurze rady i nie zgloszono do nich uwag.
Zapytal czy radni chcaje zglosic. Uwag nie zgloszono.

Przewodniczqcy poddal pod glosowanie przyjecie protokolu z obrad XVIII Sesji Rady Gminy
Kolbiel.
Za jego przyjeciem gtosowalo 11 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, glos6w
wstrzymujacych sie - nie bylo. Protok61 z obrad XVIII Sesji Rady Gminy Kolbiel zostal
przyjety przy 11 giosach za.



ke;ili/ujac pkt 3a porz^dku obrad Kierownik Komisariatu Policji w Karczewie
przedstawil Informacj^ o zamierzeniach Komendanta Powiatowego Policji w Otwocku
odnosnie funkcjonowania Posterunku Policji w Kolbieli.

Przeprosil, ze Komendant Powiatowy nie moze osobiscie uczestniczyc w Sesji z przyczyn od
niego niezaleznych. Przy okazji wystapienia przedstawit dzialajacego od 1 wrzesnia
Dzielnicowego dla Gminy Kolbiel aspiranta Mariusza Lewandowskiego.
Poinformowal, ze mimo medialnych spekulacji nie trwaja prace na likwidacja^ Posterunku
Policji w Kolbieli oraz iz gdyby takie trwaly lub beda^ trwaly Komendant Powiatowy
przyjedzie osobiscie na Sesje i wyjasni sytuacje. Stwierdzil, ze Policja w Kolbieli pozostanie
przy takim samym skladzie osobowym niezaleznie od nazwy struktury. Poprosil o zadawanie
pytah na kt6re w miar$ mozliwosci postara si$ odpowiedziec.
Pytania w innych punktach porzadku obrad poprosil kierowac do Kierownika Posterunku
Policji w Kolbieli.

Realizujqc pkt 4 porza_dku obrad W6jta Gminy przedstawil Informacj$ o stanie
realizacji zadan oswiatowych Gminy Kolbiel w roku szkolnym 2011/2012, kt6ra stanowi
/alac/nik nr 1 do protokolu.

Pkt. 5 porzqdku obrad - Przedstawienie protokolu z kontroli kompleksowej Urzedu
Gminy przeprowadzonej przez Regionaln^ Izb^ Obrachunkowq w Warszawie.

Przewodniczacy odczytal skierowane dorady Gminy Kolbiel wystapienie pokontrolne
Regionalnej Izby Obrachunkowej, stanowi^ce zal^cznik nr 2 do protokolu.

W6jt Gminy Pan Adam Budyta poinformowal, ze przez 3 miesi^ce od 19 pazdziernika 2012 r.
trwala w Urzedzie Gminy kontrola RIO. Stwierdzil, ze podpisany protok61 pokontrolny jest
satysfakcjonujacy dla Urzedu Gminy, zawiera 10 uwag, najmniej sposr6d ostatnich kontroli
RIO, z czego sq to nieduze niedociagniecia. Zwr6cil szczeg61nie uwag?, na koniecznosc
realizacji obowi^zkowego cofania koncesji na sprzedaz napoj6w alkoholowych w przypadku
wplyniecia oplaty po terminie, co zostalo wytkni^te.

Skarbnik Gminy Pani Hanna Michalska zgodzila si^ ze stanowiskiem W6jta Gminy, ze
wyniki kontroli Urzedu Gminy przez RIO sâ  zadawalaj^ce. Zwr6cila uwage, ze wykryte
uchybienia nie spowoduj^ uruchomienia procedury dyscypliny budzetowej. Podkreslila, ze
takie wyniki sugeruja doswiadczenie pracownik6w. Poinformowala, ze pracownicy Urzedu
Gminy zapoznali sie z wynikami kontroli i obecnie uczestnicz^ w pracy nad odpowiedzi^ na
xvystapienia pokontrolne.

Realizujqc pkt 6 porzqdku obrad Przewodniczacy Rady i W6jt Gminy przedstawili
informacje o zlozonych oswiadczeniach maja^kowych.

Realizujqc pkt 7 porz^dku obrad W6jt Gminy Pan Adam Budyta przedstawil
Sprawozdanie z dzialalnosci mi$dzysesyjnej.

1 pazdziernika w Powiatowym Mlodziezowym Domu Kultury odbyla si? z udzialem m.in.
radnych i sohys6w debata spoleczne - ,,Bezpieczenstwo to nasza wsp61na sprawa", kt6rej
gospodarzami byli Komendant Powiatowy i Komendant Stoleczny Policji. W6jt Gminy
zapytal na spotkaniu Wojewod^ Mazowieckiego i Komendant6w Policji, kto odpowiada za



zniszczenia dr6g lokalnych powstale w trakcie objazdu zator6w na drogach krajowych.
Wojewoda nie odpowiedzial na pytanie, a poprosil jedynie o niewyznaczanie takich
objazd6w, W6jt Gminy zapytal czy przewidziana jest likwidacja Posterunku Policji w
Kolbieli, na co uzyskal odpowiedz Komendanta Stolecznego, ze to Komendant Powiatowy
bedzie podejmowal takie decyzje.
2 pazdziernika W6jt Gminy uczestniczyl w spotkaniu z Starosta. i Wicestarost^ dotycz^cym
dr6g. W6jt Gminy zlozyl pismo do plan6w inwestycyjnych powiatu w sprawie modernizacji
pierzei rynku poprzez polozenie nowego chodnika, z deklaracj^ zakupu materialu przez
Gmine Kolbiel.
12, 13 i 29 pazdziernika W6jt Gminy uczestniczyl w spotkaniach z przedstawicielami
samorz^d6w gminnych powiatu minskiego, garwolinskiego oraz firm Blysk i Lecaro
w sprawie realizacji nowych przepis6w ustawy o utrzymaniu czystosci i porz^dku w gminach.
Na spotkaniu pojawil sie propozycja utworzeni zwi^zku celowego gmin dla stworzenia
wsp61nego systemu gospodarki odpadami. Zwr6cil uwage, ze Gmina Kolbiel byla na
spotkaniujedyn% kt6ra fmansuje zbi6rke odpad6w mieszkanc6w, oraz ze od 1 lipca 2013 r.
nie bedziejuz takich mozliwosci.
26 pazdziernika W6jt Gminy uczestniczyl w swiecie szkoly i otwarciu nowej czesci budynku
Szkoly Podstawowej im. Armii Krajowej w Kolbieli. Podziekowat Pani Dyrektor,
nauczycielom i dzieciom za przygotowanie uroczystosci.
9 listopada W6jt Gminy uczestniczyl w spotkaniu dotycz^cym wsp61nego biletu SKM i ZTM.
Poinformowal, ze wszystkie gminy zadeklarowaly wsparcie zadania na poziomie roku 2012.
9 listopada W6jt Gminy uczestniczyl w premierze filmu ,,Wesele Kolbielskie". Wyrazil
nadzieje, ze film zostanie pokazany w telewizji, a p6zniej r6wniez na terenie Gminy Kolbiel.
12 pazdziernika W6jt Gminy uczestniczyl w spotkaniu dotycza_cym problemu bezdomnych
zwierz^t, kt6re odbylo sie w Warszawie.
11 listopada W6jt Gminy uczestniczyl w gminnych obchodach Swieta Niepodleglosci, za ich
uswietnienie podziekowal uczniom Gimnazjum im Oskara Kolberga w Kolbieli.
13 listopada W6jt Gminy uczestniczyl w kontroli Wojew6dzkiego Konserwatora Zabytk6w
zabytkowego kompleksu palacowo-parkowego w Sufczynie. Przypomnial, ze rada gminy
podje!a uchwale o sprzedazy tejze nieruchomosci.
14 listopada zostala zakupiona dzialka na plac zabaw w Antoninku za kwote 9000 zl.
15 listopada W6jt Gminy przekazal RIO i radzie gminy projekt budzetu Gminy Kolbiel na
2013r.

S porz^dku obrad pr/,ystijpiono do podj^cia iiclnval.

Przewodnicz^cy odczytal uchwale Nr XIX/117/2012 w sprawie: zmian w budzecie Gminy na
rok2012.

Uzasadnienie do uchwaly przedstawila Skarbnik Gminy Pani Hanna Michalska.

Przewodnicz^cy poprosil o zglaszanie pytan do projektu uchwaty. Pytan nie zgloszono.

Przewodnicz^cy poddal pod glosowanie uchwale Nr XIX/117/2012 w sprawie:
zmian w budzecie Gminy na rok 2012.
Za glosowalo 11 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymuj^cych sie - nie bylo,
UchwalaNrXIX/117/2012zostalaprzyjetaprzy 11 glosachza.

Wiceprzewodnicz^cy Rady Pan Kazimierz Urbaniak odczytal uchwale Nr XIX/118/2012
w sprawie: zmian w Uchwale Nr XIII/76/2011 Rady Gminy Kolbiel z dnia 29 grudnia 2011 r.
dotycz^cej Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kolbiel na lata 2012-2017.



Przewodniczacy poprosii o zglaszanie pytan do projektu uchwaly. Pytan nie zgloszono.

Przewodniczacy poddal pod glosowanie uchwal$ Nr XIX/118/2012 w sprawie: zmian w
Uchwale Nr XIII/76/2011 Rady Gminy Koibiel z dnia 29 grudnia 2011 r. dotyczacej
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kolbiel na lata 2012-2017.
Za glosowalo 11 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymujacych si$ - nie bylo.
Uchwala Nr XIX/111/2012 zostala przyjeta przy 11 glosach za.

Przewodniczacy odczytal uchwal$ Nr XIX/119/2012 w sprawie: okreslenia stawek podatku
od srodk6w transportowych na rok 2013.

Uzasadnienie do uchwaly przedstawila Zast$pca W6jta Pani Ewa Mazek.

Przewodniczacy poprosil o zglaszanie pytan do projektu uchwaly. Pytan nie zgloszono.

Przewodniczacy poddal pod glosowanie uchwal$ Nr XIX/119/2012 w sprawie:
okreslenia stawek podatku od srodk6w transportowych na rok 2013.
Za glosowalo 11 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymujacych si$ - nie bylo.
Uchwala Nr XIX/119/2012 zostala przyjeta przy 11 glosach za.

Wiceprzewodnicz^cy Rady Pan Kazimierz Urbaniak odczytal uchwal$ Nr XIX/120/2012
w sprawie: ustalenia stawek podatku od nieruchomosci oraz zwolnien w podatku od
nieruchomosci na 2013 rok.

Uzasadnienie do uchwaly przedstawila Zastepca W6jta Pani Ewa Mazek.

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch zwr6cil uwag$, ze Gmina Kolbiel jako jedna z
l/3 gmin obniza stawki podatku od nieruchomosci, co wplywa na zmniejszenie subwencji
wyr6wnawczej.

Radny Pan Anatol Tkacz zglosil pisemn^ poprawk^ do projektu uchwaly Nr XIX/120/2012,
kt6ra zostala odczytana.

Przewodniczacy poddal pod glosowanie poprawke projektu uchwary Nr XIX/120/2012
zgloszonq przez Radnego Tkacz.
Za glosowal 1 radny, g!os6w przeciw -10, wstrzymujacych si$ - nie bylo.
Poprawka projektu uchwaly Nr XIX/120/2012 zgloszona przez Radnego Tkacz zostala
odrzuconaprzy 10 glosachprzeciw.

Przewodniczacy poddal pod glosowanie uchwal^ Nr XIX/120/2012
w sprawie: ustalenia stawek podatku od nieruchomosci oraz zwolnien w podatku od
nieruchomosci na 2013 rok.
Za glosowalo 10 radnych, 1 radny glosowal przeciw, glos6w wstrzymujacych si$ nie bylo.
Uchwala Nr XIX/120/2012 zostala przyje^a przy 10 glosach za.

Przewodniczacy odczytal uchwal? Nr XIX/121/2012 w sprawie: obnizenia ceny skupu zyta
przyjmowanego, jako podstawa obliczenia podatku rolnego na terenie Gminy Kolbiel.

Uzasadnienie do uchwaly przedstawila Zastepca W6jta Pani Ewa Mazek.



Radny Pan Anatol Tkacz zglosil pisemn^ poprawke do projektu uchwaly Nr XIX/121/2012,
kt6ra zostala odczytana.

Radny Pan Kazimierz Urbaniak zwr6cil uwage, ze skokowy wzrost podatku rolnego byl w
stawce za2012 r

Przewodnicz^cy poddal pod glosowanie poprawke projektu uchwaly Nr XIX/121/2012
zgloszona^ przez Radnego Tkacz.
Za glosowal 1 radny, glos6w przeciw -10, wstrzymujacych sie - nie bylo.
Poprawka projektu uchwaly Nr XIX/121/2012 zgloszona przez Radnego Tkacz zostala
odrzucona przy 10 glosach przeciw.

Przewodniczacy poddal pod glosowanie uchwal$ Nr XIX/121/2012 w sprawie:
obnizenia ceny skupu zyta przyjmowanego, jako podstawa obliczenia podatku rolnego na
terenie Gminy Kolbiel.
Za giosowalo 10 radnych, 1 radny glosowal przeciw, glos6w wstrzymuj^cych sie nie bylo.
Uchwala Nr XIX/121/2012 zostala przyjeta przy 10 glosach za.

pkt 10 |>or/;((IKu obrad Przewodniczacy Rady przedstawil Informacje^
o wynagrodzeniach piel^gniarek i poloznej SPZOZ w KoIbieli.

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch stwierdzil, ze nie byl obecny na XV Sesji Rady
Gminy, ale po jej obradach zwr6cily si$ do niego pielegniarki i polozna SPZOZ w sprawie
sprostowania informacji o wysokosci ich wynagrodzenia. Poinformowal, ze poprosil te osoby
o komplet deklaracji PITi obliczyl na tej podstawie srednie wynagrodzenie na kwot?
3358, 02 zl czyli ponizej sredniej krajowej.

Pkt 11 i 12 por/.adkii obrad - zapytania, interpelacje, wolne wnioski, odpowiedzi na
zapytania i interpelacje.

Pan Robert Moczulski poinformowal W6jta o jego zdaniem nieprawidlowosci w
funkcjonowaniu SPZOZ w Kolbieli, o odm6wieniu lekarskiej wizyty patronazowej co wynika
z Rozporz^dzenia Ministra Zdrowia.
Zwr6cil uwage, ze Gmina Powinna fmansowac oswietlenie ronda w Kotbieli.
Zapytal co dzieje sie w sprawie budynku przedszkola w Kolbieli w zwi^zku z kontrol^
Powiatowej Stacji Sanitarno Epidemiologicznej.
Zapytal czemu na ul. Jana Kilinskiego w Kolbieli nie zostal wykonane odwodnienie w calosci
jak zakladat projekt.

W6jt Gminy Pan Adam Budyta odpowiadaj^c Panu Moczulskiemu poinformowal, ze nie
bedzie sie wypowiadal merytorycznie o pracy SPZOZ. Odnosnie oswietlenia wyjasnil, ze
ronda to zgodnie z ustaw^ o drogach publicznych skrzyzowania za bezpieczehstwo na kt6rych
odpowiada zarz^dca drogi. Odnosnie budynku przedszkola poprosil o odpowiedz Dyrektor
GZEAS. Wyjasnil, ze brak row6w na calej dlugosci ulicy Jana Kilinskiego wynika z pism
protestacyjnych mieszkaric6w.

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch zwr6cil uwage, ze na sesji w uchwale w sprawie
zmian w budzecie zabezpieczono 56.000 zl na projekt budowlany nowego budynku
przedszkola.



Dyrektor GZEAS Pani Bozena Wilczek poinformowala, ze w czerwcu br. Odbyla si$
w budynku przedszkola w Kotbieli kontrola Powiatowej Stacji Sanitarno Epidemiologicznej.
Wstepne badania wykazaly, ze w budynku przedszkola sq. grzyby i plesnie.
Powiatowa Stacja Sanitarno Epidemiologiczna zwr6cila si$ do Powiatowego Inspektora
Nadzoru Budowlanego, kt6ry nakazal wykonanie oceny stanu technicznego budynku i
przeprowadzenia badan rnykologicznych. Wyniki tychze badari zostaly przekazane
Powiatowemu Inspektorowi Nadzoru Budowlanego, kt6ry uznal stan budynku za dostateczny.
Zwr6cila uwage, ze budynek zostal wybudowany 30 lat temu. Poinformowala, ze zostaly
wykonane zalecenia m.in. zamontowano kratki wentylacyjne i po ich realizacji Powiatowy
Inspektor Nadzoru Budowlanego dopuscil budynek do uzytkowania.
Podkreslila, ze obecnie trwaj^ prace nad projektem nowego budynku przedszkola.

Pan Robert Moczulski zapytat czy zabezpieczone zostaly srodki na budowe przedszkola.

Skarbnik Gminy Pani Hanna Michalska odpowiadajac Panu Moczulskiemu stwierdzila, ze w
projekcie budzetu Gminy Kolbiel na 2013 r. zabezpieczono na budowe^ nowego budynku
przedszkola kwote lmln zl.

Przewodniczqcy GKPA Pan Mieczystaw Nowak poprosil soltys6w o przygotowanie list os6b
ubogich potrzebujqcych pomocy, kt6rym za posrednictwem takze soltys6w GKRPA wr$czy
paczki.

Radny Powiatu Pan Grzegorz Michalczyk poinformowal, ze w Urz$dzie Gminy w Kolbieli
pojawil si? tzw. Urzedomat Powiatowego Urz$du Pracy, kt6re to urzadzenie jest tez w
pozostalych urz^dach gmin z terenu powiatu i w budynku PCPR. Wyjasnil, ze urzadzenie
umozliwia mieszkancom laczenie si? elektroniczne z urzedem pracy i jego stronami oraz
zapoznawanie si$ z ofertami pracy. Poinformowat, ze 2 pracownice GOPS sâ  przeszkolone w
razie potrzeby do obslugi urzadzenia.
Odnosnie budzetu powiatu na 2013 r. to poinformowal, ze jego przyj$cie planowane jest na
styczen 2013 r. Zwr6cil uwag?, ze od 13 listopada szpital powiatowy dziala w formie sp61ki
prawa handlowego, co rodzi w konsekwencji przej$ciejego dtugu w kwocie okolo 40 mln zl
przez powiat. Zwr6cil uwag$, ze zalozenia budzetu zawieraj^ modernizacje rynku w Kolbieli
na kwote 94.000 zl. Podkreslii, ze jesli dojdzie do skutku taki zapis to i budzecie Gminy
Kolbiel musza byc przeznaczone srodki na cel rynku. Zwr6cil uwage, ze inwestycje drogowe
ZDP b$da realizowane pod warunkiem sprzedazy mienia powiatu.

Przewodniczacy podzi^kowal wszystkim za przybycie i zamknal obrady XIX Sesji Rady
Gminy Kolbiel o godzinie 19 ̂ .

Do protokolu dolaczono:

1. Informacja W6jta Gminy o stanie realizacji zadari oswiatowych Gminy Kolbiel w roku
szkolnym2011/2012.

2. Protok61 z kontroli kompleksowej Urzedu Gminy przeprowadzonej
przez Regionalna Izbe Obrachunkowq w Warszawie.



3. Informacja Wojewody Mazowieckiego, W6jta Gminy i Przewodniczacego Rady
Gminy o zlozonych oswiadczeniach majatkowych.

4. Liste obecnosci radnych.

5. Liste obecnosci soltys6w.

Na tym protok61 zakoriczono.

PRZEWODNICZACY

A*A, li .
Pawel Calka

Protokolowaj:
r:

WaldemarKloch


